
 

SECRETAR
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 20.12.2018
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa

Au participat următorii consilieri:  
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Hantăr Ana Maria
6. Ianeț Constantin
7. Ivașcu Dragoș Ion
8. Mateoiu Roxana
9. Miu Vasile
10. Popa Constantin Tiberiu
11. Roșoiu Daniela Cerasela
12. Trandafir Dorel Ioan
13. Trifu Marius Robertino
14. Voicu Emilia Romelia

Au fost absenți următorii consilieri: doamna consilier Grigoroiu Monica și domnul consilier 
Sprinceană Eugen Dănuț.

Ședința a fost deschisă de secretarul orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena, care spune că 
din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru 
desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi. 

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi. Precizează că propune 
suplimentarea ordinii de zi cu următorele proiecte de hotărâre: 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii în Inventarul domeniului privat al Unității 
Administrativ Teritoriale Orașul Pucioasa, a unui mijloc fix, denumit microbuz FIAT DUCATO, an de 
fabricație 2006, preluat de la Unitatea Administrativ Teritorială Malu cu Flori conform Hotărârii 
Consiliului Local nr. 66/23.11.2018;

2.  Proiect de hotărâre privind organizarea unui foc de artificii la revelionul 2018 și alocarea sumei
de 12 mii lei din bugetul local pentru realizarea acestuia;

 și cu informarea nr. 28 702/19.12.2018 privind stadiul procesual al cererilor de chemare în 
judecată aflate pe rolul instaței de judecată prin care s-a solicitat anularea unor acte administrative 
adoptate de Consiliul Local.

Ordinea de zi împreună cu propunerea de suplimentare a ordinii de zi sunt supuse la vot și sunt 
aprobate cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare doamna secretar jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali procesele 
verbale ale ședințelor Consiliului Local.

Supune atenției Consiliului Local procesul verbal al ședinței ordinare din data de 29.11.2018. 
Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt observații.  Procesul verbal al ședinței 
ordinare din 29.11.2018  este supus la vot și este aprobat cu unanimitate de voturi de consilierii locali 
prezenți.

Supune atenției Consiliului Local procesul verbal al ședinței de îndată din data de 05.12.2018. 
Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt observații.  Procesul verbal al ședinței 
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de îndată din 05.12.2018  este supus la vot și este aprobat cu 9 voturi „ PENTRU ” și  5 „ ABȚINERI ” - 
(doamna consilier Brebene Marinela, domnul consilier Budoiu Ion, domnul consilier Dobrici Gheorghe, 
domnul consilier Popa Constantin Tiberiu și domnul consilier Trandafir Dorel Ioan), consilieri  ce nu au 
fost prezenți la ședința  de îndată din 05.12.2018 și 2 absenți - doamna consilier Grigoroiu Monica și 
domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Se trece la procesul verbal al ședinței de îndată din data de 11.12.2018. Doamna secretar jr. Catană
Elena întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt observații.  Procesul verbal al 
ședinței de îndată din 11.12.2018  este supus la vot și este aprobat cu 9 voturi „ PENTRU ” și 5  
„ ABȚINERI ” (domnul consilier Budoiu Ion, domnul consilier Popa Constantin Tiberiu, doamna 
consilier Roșoiu Daniela Cerasela, domnul consilier Trifu Marius Robertino și doamna consilier Voicu 
Emilia Romelia), consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința  de îndată din 11.12.2018 și 2 absenți - 
doamna consilier Grigoroiu Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Se trece la procesul verbal al ședinței de îndată din data de 17.12.2018. Doamna secretar jr. Catană
Elena întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt observații.  Procesul verbal al 
ședinței de îndată din 17.12.2018  este supus la vot și este aprobat cu 9 voturi „ PENTRU ” și 5 
„ ABȚINERI ” (doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Budoiu Ion, domnul consilier Ivașcu 
Dragoș Ion, doamna consilier Mateoiu Roxana și doamna consilier Voicu Emilia Romelia), consilieri 
locali ce nu au fost prezenți la ședința  de îndată din 17.12.2018 și 2 absenți - doamna consilier Grigoroiu 
Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

În continuare doamna secretar jr. Catană Elena supune atenției Consiliului Local procesul verbal 
al ședinței de îndată din data de 19.12.2018. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? 
Nu sunt observații.  Procesul verbal al ședinței de îndată din 19.12.2018  este supus la vot și este aprobat 
cu 9 voturi „ PENTRU ” și 5 „ ABȚINERI ” (doamna consilier Brebene Marinela, domnul consilier 
Budoiu Ion, doamna consilier Hantăr Ana Maria, domnul consilier Ianeț Constantin și domnul consilier 
Trandafir Dorel Ioan), consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința  de îndată din 19.12.2018 și 2 
absenți - doamna consilier Grigoroiu Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Președinte de ședință este domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Raport privind activitatea asistenților personali în 

semestrul II 2018.”
Nu sunt discuții.
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului 

de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav și a numărului de indemnizații pentru anul 2019.”
Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale

și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Budoiu Ion spune că numărul de indemnizații nu este treaba Consiului Local.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian,  spune că atât  numărul de asistenți  sociali,  cât  și

numărul de indemnizații se aprobă de către Consiliul Local. Cheltuielile se suportă din bugetul de stat, în
cursul anului nu se aprobă majorarea bugetului și nici suplimentarea numărului de asistenți personali sau
numărul indemnizațiilor. De aceea, avem grijă ca în fiecare an să avem un număr în plus față de anul
precedent.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind  aprobarea numărului de asistenți  personali ai persoanelor cu handicap grav și a numărului de
indemnizații pentru anul 2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind stabilirea și aprobarea
cuantumului taxei de habitat la nivel local cu destinație specială de salubrizare pentru anul 2019.”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian, spune că am făcut acest lucru în fiecare an: avem
obligația să aprobăm o taxă pe care am aprobat-o în fiecare an, o taxă care deja este aprobată de ADI
Salubrizare. Tot încercăm să intrăm în dialog cu ei: este un eșec faptul că am fost singurul primar care am
susținut  să nu mai  plătească  taxa de habitat  locuințele  care au factura 0 la  energie  electrică.  Nu s-a
acceptat acest lucru. La momentul de față, se pregătește licitația pentru perioada următoare. S-a prelungit
contractul cu SUPERCOM, până la organizarea licitației. Se pregătește o nouă licitație, se pregătește un
nou caiet de sarcini care să prevadă și ceea ce am propus eu. Ne îndreptăm către o colectare selectivă.
Până la organizarea licitației, vom merge tot așa. Trebuie stinse aceste datorii. Trebuie aprobată această
taxă, pentru a nu se ajunge în situația în care am fost și încă mai suntem cu dl. primar Bădău. Am plătit și
încă mai avem de plată pentru că ne judecăm, în prezent, cu ADI Salubrizare.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă care a fost cuantumul taxei anul trecut?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că același cuantum.
Domnul consilier Budoiu Ion întreabă cum s-a ajuns la acest cuantum, care este modul de calcul?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că această taxă, inițial a scăzut, apoi a crescut,

probabil mai mult decăt a fost inițial. În momentul de față s-a reglat o anomalie care ne-a dus la situația în
care suntem astăzi, cu o datorie de 16 mii lei față de ADI. Unii s-au crezut mai deștepți decât alții și o
localitate a aprobat taxa de habitat fără ultimele 2 puncte și au fost peste 9 000 de gospodării care nu au
plătit nimic și s-a creat un prejudiciu de peste 100 miliarde bani vechi și acesta este motivul pentru care
ne găsim în acestă situație. Când am discutat și personal cu domnul Antonescu, mi s-a spus că dorința
mea este pertinentă,  dar nu poate fi luată în calcul pentru că nu au de unde susține această  pierdere,
această situație, din bugetul asociației plata taxei acestor locuințe în care nu locuiește nimeni.

Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan spune că această sumă „ nu este pierdere ”.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că noi în fiecare an facem sute de anchete

pentru a demonstra că omul este plecat, lucru care nu este în ordine. Noi avem obligația să recuperăm
acești bani de la gospodăriile care nu plătesc și litigul se mută aici. Practic 1/3 din cei care se prezintă la
audiență se referă la această taxă de habitat. Un singur lucru este în ordine: omul își face treaba. Restul a
fost gândit „ banditește ”. Am propus să-și facă serviciu de încasare.

Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan spune că trebuie să existe la această taxă un contract.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că la nivel de Dâmbovița, este cel mai mare

nivel de încasare.
Domnul  consilier  Ivașcu  Dragoș  Ion  întrebă  dacă  există  vreo  speranță  să  se  rezolve  această

situație?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că în mod normal da, dar rămâne de văzut.
Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind  stabilirea  și  aprobarea  cuantumului  taxei  de  habitat  la  nivel  local  cu  destinație  specială  de
salubrizare  pentru anul  2019 și  este  aprobat  cu 13 votui  „ PENTRU ”,  1 „  ABȚINERE ” -  domnul
consilier Budoiu Ion și 2 absenți - doamna consilier Grigoroiu Monica și domnul consilier Sprinceană
Eugen Dănuț.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației
orașului Pucioasa la Asociația de Dezvoltare  Intercomunitară  „ Management  Integrat al Deșeurilor în
Județul Dâmbovița ” pe anul 2019. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian,  spune că este vorba despre același  lucru. Pentru
fiecare gospodărie din oraș se plătește din bugetul local suma de 2 lei/gospodărie. Din acestă taxă de 2
lei/gospodărie se asigură bugetul de funcționare al asociației. Pe vremuri noi primeam și o redevență. S-a
renunțat și la această redevență pentru a se recupera această sumă.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cotizației orașului Pucioasa la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „ Management
Integrat al Deșeurilor în Județul Dâmbovița ” pe anul 2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea actului
constitutiv al S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L.,
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societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa, privind numirea reprezentantului Consiliului Local în
Adunarea Generală a Asociaților și stabilirea mandatului administratorului. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul director Butcă Ioan Doru spune că toate proiectele de hotărâre cu privire la SCUP, care
sunt înscrise pe ordinea de zi a ședinței ordinare de astăzi, sunt legate între ele. Au fost lăsate pentru
rezolvarea de către Curtea de Conturi, care a considferat că administratorul trebuie să aibă contract de
mandat nu contract de muncă. De asemenea, administratorul și directorul nu poate fi aceeași persoană.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că nu este de acord ca mandatul administratorului să fie pe 4
ani. Dacă noi Consiliul Local îl votăm acum, ar trebui să fie dat pe 2 ani. 

Doamna secretar jr. Catană Elena spune că legea prevede că mandatul administratorului este de 4
ani. Precizează că acestă propunere are la bază un concurs.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind  modificarea actului constitutiv al S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE
PUCIOASA  SCUP  S.  R.  L.,  societate  cu  asociat  unic  Consiliul  Local  Pucioasa,  privind  numirea
reprezentantului  Consiliului  Local  în  Adunarea  Generală  a  Asociaților  și  stabilirea  mandatului
administratorului și este aprobat cu 13 votui „ PENTRU ”, 1 „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu
Ion și 2 absenți - doamna consilier Grigoroiu Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Se  trece  la  punctul  6  al  ordinii  de  zi  și  anume:  „  Proiect  de  hotărâre  privind modificarea
„ oragnigramei, ștatului de funcții și numărului de personal ” ale S. C. SERVICII COMUNITARE DE
UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L., societate cu asociat unic Consiliul Local Pucioasa. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul director Butcă Ioan Doru dă explicațiile necesare: numărul de salariați rămâne același și
în 2019.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că a crezut că sunt mulți „ tesa ” la SCUP, dar
Curtea de Conturi a spus că nu sunt suficienți.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind  modificarea „ oragnigramei, ștatului de funcții și numărului de personal ” ale S. C. SERVICII
COMUNITARE  DE UTILITĂȚI  PUBLICE  PUCIOASA  SCUP  S.  R.  L.,  societate  cu  asociat  unic
Consiliul Local Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind stabilirea persoanei
manadatată în calitate de administrator al S. C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE
PUCIOASA  SCUP  S.  R.  L.,  societate  cu  asociat  unic  Consiliul  Local  Pucioasa  și  aprobarea
„ CONTRACTULUI DE MANDAT ” al acesteia. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că propunerea este dl. Butcă Ioan Doru, care
și-a făcut treaba așa cum trebuie. Am discutat cu primarul de la Fieni și cheltuielile sunt cam aceleași.

Doamna secretar jr. Catană Elena spune că aici a lăsat vot nesecret pentru că dl. Butcă Ioan Doru a
susținut un concurs, iar acum numirea sa se face în baza concursului organizat și câștigat.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind  stabilirea persoanei manadatată în calitate de administrator al S. C. SERVICII COMUNITARE
DE  UTILITĂȚI  PUBLICE  PUCIOASA  SCUP  S.  R.  L.,  societate  cu  asociat  unic  Consiliul  Local
Pucioasa  și  aprobarea  „  CONTRACTULUI DE MANDAT ” al  acesteia și  este  aprobat  cu 13 votui
„ PENTRU ”, 1 „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion și 2 absenți - doamna consilier Grigoroiu
Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Se  trece  la  punctul  8  al  ordinii  de  zi  și  anume:  „  Proiect  de  hotărâre  privind  numirea
reprezentantului Consiliului Local în Adunarea Generală a Asociaților S. C. SERVICII COMUNITARE
DE  UTILITĂȚI  PUBLICE  PUCIOASA  SCUP  S.  R.  L.,  societate  cu  asociat  unic  Consiliul  Local
Pucioasa. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul  primar  ing.  Ana Constantin  Emilian  propune ca  reprezentant  al  Consiliului  Local  în
Adunarea  Generală  a  Asociaților  S.  C.  SERVICII  COMUNITARE  DE  UTILITĂȚI  PUBLICE
PUCIOASA SCUP S. R. L. pe doamna consilier Brebene Marinela.

Nu mai sunt alte propuneri.
Se fac buletine de vot.  Se trece numele doamnei  consilier  Brebene Marinela.  Se stabilește  ca

modalitate de vot tăierea cu o linie a persoanei pe care nu o dorești. Se stabilește comisia de numărare în
următoarea  componență:  domnul  consilier  Budoiu  Ion,  domnul  consilier  Ianeț  Constantin,  domnul
consilier  Ivașcu Dragoș Ion, doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela și doamna consilier Voicu Emilia
Romelia. După exprimarea votului se trece la numărare, rezultatul fiind 14 voturi „ PENTRU ”, comisia
de numărare întocmind proces – verbal în acest sens, în care se va consemna rezultatul votului.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela prezintă procesul – verbal.
Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor

aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”
Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării
impozitului  pentru  imobilele  situate  în  orașul  Pucioasa  încadrate  în  categoria  clădirilor  și  terenurilor
neîngrijite. ”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu spune că este o casă pe C. Olănescu, la care a fost
identificat proprietarul. Trebuie să se ia legătura cu el și s-o demolăm noi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu este posibil acest lucru. Legal el trebuie
să-și obțină autorizație de demolare.

Doamna Anghel spune că proprietarul a solicitat acest demers.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că proprietarul va fi înștiințat  despre acest

aspect și care sunt etapele pe care el trebuie să le urmeze.
Alte discuții nu mai sunt.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea majorării impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în categoria
clădirilor și terenurilor neîngrijite și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea introducerii
în Inventarul domeniului privat al Unității Administrativ Teritoriale Orașul Pucioasa, a unui mijloc fix,
denumit microbuz FIAT DUCATO, an de fabricație 2006, preluat de la Unitatea Administrativ Teritorială
Malu cu Flori conform Hotărârii Consiliului Local nr. 66/23.11.2018.”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu  președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că acest microbuz deja noi îl folosim, dar cei
de la Malu cu Flori nu ni l-au putut transmite fără plată pentru că aveau datorii la bugetul de stat și făcea
obiectul unui sechestru, la Ministerul Finanțelor. Au scăpat de datorii și și-au respectat cuvântul dat.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea introducerii în Inventarul domeniului privat al Unității Administrativ Teritoriale Orașul
Pucioasa,  a unui mijloc fix,  denumit  microbuz FIAT DUCATO, an de fabricație  2006, preluat  de la
Unitatea Administrativ Teritorială Malu cu Flori conform Hotărârii Consiliului Local nr. 66/23.11.2018 și
este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind organizarea unui foc
de artificii la revelionul 2018 și alocarea sumei de 12 mii lei din bugetul local pentru realizarea acestuia.”

Doamna  consilier  Brebene  Marinela  președintele  comisiei  economice  prezintă  avizul  comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

În  fiecare  an,  spune domnul  primar  ing.  Ana  Constantin  Emilian,  am organizat  acest  foc  de
artificii. Dorim să-l organizăm și în acest an.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre

privind organizarea unui foc de artificii la revelionul 2018 și alocarea sumei de 12 mii lei din bugetul
local pentru realizarea acestuia și este aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ”, 2 „ ABȚINERI ” - domnul
consilier  Budoiu  Ion  și  doamna  consilier  Roșoiu  Daniela  Cerasela  și  2  absenți  -  doamna  consilier
Grigoroiu Monica și domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Diverse.”
În continuare, doamna secretar jr. Catană Elena prezintă informarea nr. 28 702/19.12.2018 privind

stadiul  procesual al  cererilor de chemare în judecată  aflate pe rolul instaței  de judecată  prin care s-a
solicitat anularea unor acte administrative adoptate de Consiliul Local

 Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan - președinte de ședință spune că se bucură că a avut acest
privilegiu de a fi președinte de ședință la ultima ședință a Consiliului Local din acest an. Urează tuturor
celor prezenți „ un an bun ”, dar până atunci „ sărbători frumoase ”, liniște, pace, fericire, un an mai
fructuos 2019 pentru orașul Pucioasa, pentru activitatea noastră. La finele lui 2019 să putem spune că
„ avem motive de bucurie ”.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian mulțumește consilierilor locali pentru colaborare în
anul 2018. 2019 sper să fie anul în care să vedem și rezultatul muncii noastre. Ieri am primit vestea bună
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că  au venit  bani  pentru Colegiul  N.  Titulescu,  invită  pe consilierii  locali  să  ciocnească  un pahar  de
șampanie și să asculte colindele de la cei de la Noul Ierusalim.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces - verbal.

Președinte de ședință,
TRANDAFIR  DOREL  IOAN 

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul oraşului Pucioasa
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